

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 11. okt. 2022
Tid: 16:30-18:30
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Referent: Håkon Wraa Måge

Til stede: Lily Morken
Ole Magnus Gaalaas-Hansen
Marta Helene Aasan
Nora Liang Lei Husebye Auberg
Gabriela Paulina Hansen
Håkon Wraa Måge
Beate Solstrand Baklund

Fravær: Elena Cecilia Guzmàn Hjertø

H22/018 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H22/019 Orientering fra verv

Programrådet v/Lily

- Har fått ja fra Anne-Kathrin Kreft for å stille i aktualitetssymposiet.

Utvalgsleder v/ Elena

- Ikke til stede

Nestleder v/ Gabriela

- Prøver å forberede programrådsmøte.

DMS v/ Ole Magnus

- Snakket med DMS-foreningene om introduksjon til instagram. Har foreslått dansk valgwake til DMS.



Sekretariat/SVSU v/ Håkon

- SVSU-møte med fokus på UiOs varslingsystem.

Økonomi v/ Marta

- Økonomimøte med lederen for ALU, oppfølgingsmøte med Åsa. Har prøvd å bestille visakort.

Kommunikasjon v/ Beate

- Fått tilgang til DMS-mail, vært brukt med Zoon Politicon men ikke mye. Fikset en del på nettsiden.

Arrangementer v/ Nora

- Intet å redegjøre.

H22/020 “Kampen om SV”

Gabriela: Vi tar ikke dette opp i dag.

H22/021 Aktualitetssymposiet

Gabriela redegjør: Ny orientering om aktualitetssymposiet.

- **Nora:** Vi lager en chat for å samkjøre tredje verdenskrig-panelsamtalen.
- **Marta:** Foreslår å bruke Clas på professorlunsj.
- **Ole Magnus:** Skal snakke med U1 for å fikse plass til professorlunsj.
- **Nora:** Lager docs-dokument om hvilke arrangementer vi har og hvem som har ansvar for dem.
- **Beate:** Kodekafe er i boks, vi har fått plass på U1 og det er usikkert om det skal være to parallelle kodekafeer eller om det blir slått sammen. Kulturhuset hadde ikke kapasitet, og Youngs var dyrt. Chateau Neuf virker bedre siden det har kapasitet og er gratis. Vi booker Biblioteket hvis det er ledig.

H22/012 Handlingsplan

Gabriela redegjør: Diskusjon rundt den, ev. om vi vil endre noe. Så kan vi vedta den på neste møte. Det foreslås ingen endringer på denne nå.



H22/023 Eventuelt

- A) Beate redegjør: Hvem skal ha tilgang til DMS-mailet? Skal DMS-foreningene har en drive på samme måte som oss i FU eller om bare Zoon Politicon skal ha den.
- **Ole Magnus:** Hadde vært fint å se hva som hadde blitt gjort i fjor.
 - **Beate:** Kan Ole Magnus sjekke om de er interesserte for dette?
- B) Beate redegjør: Oppslagstavlen nede. Tatt opp i H19 og V20. Det er et stygt banner som henger der nå, vi kan f.eks. henge opp nytt banner eller så kan vi ta ned den som henger der nå. Har vi penger til nytt?
- **Marta:** Skal sjekke om midlene våre kan brukes fritt, skal sjekke om vi kan bruke penger på det.
- C) Beate redegjør: Har oppdatert nettsiden. Snakket litt om hvordan vi skal legge ut referater og dagsordener offentlig.
- D) Gabriela redegjør: Har vi fått søkt om fri printekvote?
- **Marta:** Har ikke fått søkt, men skal søke fri printekvote.
 - **Håkon:** Det er tatt opp på SVSU at flere organisasjoner bør få printekvote.
 - **Gabriela:** Vi kan gi lederne for DMS-foreningene mulighet til å bruke vår printekvote, hvis det er veldig stor etterspørsel kan vi ev. ta det med videre.

Møtet er hevet 17:28

Med vennlig hilsen

Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Håkon Wraa Måge
Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV

